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Talpra állít, átjár és elindít, mint egy áramütés – ezt mondta Steinbach   József arról,
amikor Jézus Krisztus megérinti az embert. A csütörtök   esti áhítat a megérintett
emberről szólt a második korinthusi levél   zárlata alapján.  „...Örüljetek, állítsátok helyre
a jó rendet magatok között, fogadjátok el az intést, jussatok egyetértésre, éljetek
békességben” – írja Pál apostol. Isten érintése megragad, legyőz és elkötelez, a
keresztyén élet közösségbe hív, közösségi lénnyé tesz.

„Az érintésére rend lesz bennünk, és kinyílunk a másik ember felé. Krisztus a megérintett
embert közösségi emberré formálja, olyanná, aki túl tud lépni önmagán, elindul a másik ember
felé, megszólítja, mert érdekli őt a másik” – mondta az igehirdető. „Legyél gyors a hallásra és
késedelmes a szólásra. Magunkkal vagyunk tele – nagy dolog, ha az ember gyors lesz a
hallásra, ha érdekli a másik. Nem magamat erőltetem a másikra, hanem meghallgatom a
másikat, és áldott közösségbe kerülök vele” – fogalmazott Steinbach József, József Attilát
idézve: „…hiába fürösztöd önmagadban, csak másban moshatod meg arcodat.”

A püspök elmondta, nincs magányos keresztyénség, a belső szoba csendje csak a szinten
tartásra elég. Szükségünk van egymásra az Isten színe előtt. Az egymáshoz való viszonyunk
mutatja meg azt is, milyen a kapcsolatunk Istennel.

Akit Isten megérintett, annak rendben vannak az emberi kapcsolatai. Steinbach József
különösképpen kiemelt két kapcsolatot: a házasságot és a közegyházat. „A hatmilliárd ember
közül egyet különösen rád bízott az Isten, akiért különösképpen felelősséggel tartozol” –
mondta az igehirdető a házasságról. „Nehéz műfajok ezek, ha jól működnek, az kegyelmi
állapot, de nekünk, keresztyéneknek kell ebben elöl járni, bizonyságtételül” – tette hozzá a
felmerülő konfliktusokról.

Konfliktus bármilyen két ember között születhet. Különösen nehéz olyasvalakivel, aki nem ért
velünk egyet. A megérintett ember viszont nyitott a világ felé, mert Krisztusban erős, élő, áldott
hite van, így mer beszélgetni azokkal, akik nem hívők. „Ha azt hisszük, hogy a másképp
gondolkodó emberek gyengítik a hitünket, akkor a hitünk gyenge. Az erő abban van, ha
meghallgatjuk őket, és meg akarjuk őket érteni, missziói lelkülettel” – mondta Steinbach József,
és hozzátette, hogy az ő személyes hitén minden beszélgetés sokat épített, amit nem hívőkkel
folytatott: „Át kell járnunk a világot a krisztusi szeretettel, a feléjük tett mozdulat a bennünk élő
Krisztus mozdulata.”
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